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Abstract (en)
The module consists of an assembly enclosed in an outer cover (12) which has a zone (13) of reduced strength to facilitate bursting under pressure
from the expanding bag (18). The expansion of the bag is controlled by a release mechanism (21) and a gas diffusor (19). The outer cover of the
assembly is designed to be fitted into an open recess (6) in the side (7) of the seat back, which has fastenings (11, 17) for it in the base of the
recess. The fastenings allow the assembly to be fitted or removed, and are mounted e.g. on a supporting panel (8). The air bag release mechanism
can incorporate an electrical igniter with electrical connections (22, 23, 24) in the recess.

Abstract (fr)
Ce module interchangeable, comportant un ensemble enfermé dans un capot externe (12) comprenant dans sa surface une zone affaiblie (13)
facilitant sa rupture sous l'effet de l'expansion du sac gonflable (18), un déclencheur (21) pour commander cette expansion et un diffuseur de gaz
(19) provoquant le gonflage du sac sous l'effet du déclencheur, se caractérise en ce que le capot externe est apte à être monté dans un logement
ouvert (6), ménagé dans le côté (7) du dossier du siège et comporte des moyens de fixation (11, 17) contre celui-ci, dans le fond du logement.
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